2013 China Beijing Asia University Student Magic Convention
2013中国北京亚洲大学生魔术交流大会

报名表
                                                                                                                
Personal Data个人资料
Name姓名：         
Name of Badge（if any）表演艺名（如果与以上姓名不同）：              

Gender性别：        Nationality国籍：         
ID number（or Passport）身份证号（护照号）：              
City 城市：      School 学校：        
Major 专业：                 Grade 年级：        
Contact Address 联络地址：                   
Contact Phone 联络电话：          
Email：                         
Emergency Contact Person 紧急联系人：                 
Contact Phone 联络电话：              

More instructions 更多说明：                                                         
□Stage Magic Contest 舞台魔术比赛   
□Close-up Magic Contest 近景魔术比赛 
Resume/ The Award-winning, and so on 简历/参赛获奖等情况

I promise to obey the jury's final decision, I make sure the above personal data real and effective.
本人承诺服从大会评审团的最终决定，本人确保上述个人资料真实有效。

 
Applicant’s Signature 签字：                          
Date 日期：          

Instruction：
    1.Please send this form and video to acms2013@126.com，email write to " 2013 Asia University Student Magic Convention " + "Close-up Group/Stage Group"+ "Name" as the theme.
    2. Stage group and Close-up group were set respectively up one gold, two silver and three bronze, prize is respectively 15000 yuan, 10000 yuan and 5000 yuan.（Pre-tax income）
    3. The organizing committee will reimburse all players’tickets from home to Beijing (round trip), as well as board and lodging expenses during the convention. But don't pay for ticket overweight fee, visa and other additional fees.
备注：

    1.请将报名表及报名视频通过电子邮件发送到cacms2013@126.com，邮件请以“2013亚洲大学生魔术交流大会”+“近景组/舞台组”+“姓名”为主题。

    2.比赛舞台组、近景组各设金奖一名，银奖两名，铜奖三名，奖金分别为人民币15000元，10000元，5000元。（税前）
    3.大会将报销所有选手从所在地到北京的机票费用（往返），以及在比赛期间的食宿费用。不负担机票超重费、签证费等其他额外费用。
